
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 13. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 5

Kan ministeren redegøre for ,om forsvaret er i pladsmangel på Ryes Kaserne i Fredericia

efter udvidelse med et regiment og nye værnepligtige soldater på matriklen? Og vil det i

den forbindelses afhjælpe forsvarets pladsmangel, hvis de barakker der er opført til den

midlertidige politiskole på Ryes Kaserne kunne blive stående, og permanent overgå til

brug for forsvaret?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susanne Eilersen

(DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susanne.Eilersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Naser Khader
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